

根據《個人資料〔私隱〕條例》，若客戶選擇不再收取及時兩信貸有限公司的宣傳資料，可填寫以下表格（請於適當的空格加上剔號「✓」）並郵寄至『九龍旺角朗豪坊辦公大樓37樓3702-5室』辦理有關手續。此項安排毋須繳付任何費用。如有查詢，請聯絡及時兩信貸有限公司服務熱線(852)2388 2388。

### 拒收宣傳資料要求處理表格 - 祇適用於及時兩信貸有限公司客戶

致：及時兩信貸有限公司 九龍旺角朗豪坊辦公大樓37樓3702-5室 本人**不欲收到**及時兩信貸有限公司經以下渠道發出的宣傳資料：

電話直銷       直銷郵件       電話短訊       電子推廣郵件       以上所有渠道

客戶姓名：\_\_\_\_\_ 聯絡電話號碼：\_\_\_\_\_

日期：\_\_\_\_\_

如有任何一個樓宇按揭/私人貸款的帳戶/ 香港身份證號碼( 必須填寫 ) \_\_\_\_\_

【註：如未能提供樓宇按揭或私人貸款帳戶號碼，請提供香港身份證或護照號碼】

\* 如閣下沒有在以上任何方格內以剔號顯示 閣下的選擇，即視作選擇「以上所有渠道」。

According to the Personal Data (Privacy) Ordinance, if you choose not to receive any promotional materials from Ego Finance Ltd, please fill in the form below (and tick the checkbox as appropriate) 「✓」 and return to Room 3702 -5, 37/F., Langham Place, 8 Argyle Street. Mongkok KLN. No fee will be charged for this arrangement. Please call our Customer Services Hotline (852) 2388 2388 for any enquiries.

### Opt-out Processing Request Form for Customers of Ego Finance Ltd

To: Ego Finance Ltd Room 3702 -5, 37/F, Langham Place, 8 Argyle Street. Mongkok, Kowloon, I **do not wish** to receive any promotional material from Ego Finance Ltd via the following channel(s)\*:

Telephone Call     Direct Mailing     SMS Promotion     Email       All of above channels

Customer Name: \_\_\_\_\_ Contact No : \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

If you have any Mortgage / Personal Loan / HKID No. (Please fill in this mandatory field):

\_\_\_\_\_

[ If Mortgage / Personal Loan Account no. cannot be provided, please provide HKID/Passport No.]

\* If you do not indicate your choice by ticking any of the above check boxes, you are deemed to select “All of the above channels